

AK-82891DW/82892DW

直驱式全自动单/双针罗拉车

(可选剪线、倒针、自动抬压脚功能) Direct Drive Auto Post-bed,lockstitch Sewing Machine

■ 最新主轴直驱马达系统;

The latest spindle direct-drive motor system;

■ 优秀的高速性能和针刺透力,强化车缝力度;

Excellent high speed performance and needle through force, Strengthen the sewing strength:

优越的机械性能,确保了更长的使用寿命;

The superior mechanical properties, it ensures a longer service life :

定位、剪线、倒针等多种功能,大大提高工作效率;

A variety of functions such as tacking, trimmer, back stitch, greatly improve the working efficiency:

■ 节能省电,经济实用;

Power saving, economic and practical:

■ 提高了安全性能;

Improve safety performance:





- 旧模式:按每条生产线配置100台普通罗拉车计算约需40万人 民币,工人工资约需100人*3000元/人月*12个月=360万/年。
- 新模式:采用本佳牌自动化罗拉车可提高30%以上效率,只需配置70台罗拉车约需90万;70个工人工资约需250万元/年。
- 毎年节省工资约110万!!而设备投资一次性增加90万-40万= 50万,仅需半年即可收回!一年即可新增现金利润110万元!!!
- 其他增加效益:伺服电控能把电费节省50%以上;自动剪线可以节约用线30%以上。;管理费用、财务费用、厂房宿舍等固定资产投资费用同时得到大幅度的节省。
- Old model: 100 units per production line configuration of ordinary roller car calculation about 400000 yuan, workers need about 100 * 3000 yu an/month = 3.6 million * 12 months/years.
- New model: using the preferred brand automatic roller car can improve the efficiency of more than 30%, only need to configure 70 Laura car a bout 900000; 70 workers need about 2.5 million yuan/year.
- Save a year salary of about 1.1 million!!!!! As a one-time increase equipment investment 900000-400000 = 500000, only half a year to pay!
 Can new cash profit of 1.1 million yuan a year!!!!!!!!!!
- Can other increase benefits: servo control electricity saving more than 50%; Automatic trimming can save more than 30% with lines.; Manag ement fees, financial costs, investment in fixed assets, such as worksh op, dormitory fee at the same time get big savings.